
V květnu 2011 nabyl účinnosti nový územní plán naší obce. Zásadní změnou bylo, že došlo 

ke změnám pozemků na pozemky ke stavbě rodinných domů. Nikdo z občanů tehdy za tyto 

nastalé změny nezaplatil do obecní pokladny. Hlavním motivem bylo docílit zvýšení počtů 

občanů v obci a podpořit i její další rozvoj. Nyní se koalice opírá o argument, že změnou 

územního plánu dojde ke zhodnocení pozemku. Ať tedy 3 žadatelé, kteří žádají o změnu 

územního plánu, tyto náklady zaplatí do obecní pokladny. 
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Nesouhlasíme s rozhodnutím koalice, že náklady na změnu územního plánu mají zaplatit 

žadatelé-stavebníci 3 rodinných domů. Je snad koalice toho názoru, že je nás v obci hodně? 

Že se zacelila rána po odchodů lidí z Kozince? S protinávrhem na zaplacení nákladů 

spojených se změnou územního plánu žadateli přišel zastupitel Vojtěch Branny (SNK-ED). 

Navrhl sám sebe, aby jej zastupitelstvo určilo pověřeným zastupitelem pro pořízení změny 

územního plánu. Hlasoval pro sebe. Podporou koalice byl zvolen.  
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Na prosincovém zasedání zastupitelstva Jiřina Ferenčíková zastupitelka za NAŠI DOUBRAVU 

navrhla, aby žadatelé zaplatili náklady na změnu územního plánu, tak jak je sami navrhli ve 

svých žádostech. Když došlo na hlasování jejího návrhu, zastupitelka Jiřina Rovňaníková 

(ČSSD) zvedla ruku pro návrh. Ihned poté co se rozhlédla kolem sebe a zjistila, že je zcela 

sama za koalici, kdo hlasuje s námi, rychle stáhla ruku zpět. Zda má, takto pracovat zastupitel 

necháme na vašem posouzení. 
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Zastupitelé za NAŠI DOUBRAVU navrhli vybudování nového sloupu veřejného osvětlení u 

autobusové zastávky Doubrava pekárna směr Orlová. Jsme rádi, že koalice alespoň pro 

jednou zapomněla na politické manévrování a podpořila náš návrh na zasedání zastupitelstva. 

Zastupitelé za NAŠI DOUBRAVU jsou nadšeni, že po letech bude i prostor u zastávky 

osvětlen. Sousedé a cestující, kteří čekají na příjezd autobusu, si zaslouží nečekat po tmě. 
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